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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) skk. bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 2012014. (II. 24.)
OGY határozat 124. (i) skk. bekezdése alapján „Bretartja-e a kormány x saját ígéreteit az
oltásokról?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán miniszter
részére.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Emberi Erőforrások Minisztériuma 2017 decemberében sajtókérdésre válaszolva arról tájékoztatta
a közvéleményt, hogy a bárányhimlő elleni védőoltást a Nemzeti Immunizációs program keretében
kötelezővé teszik, ezzel egyben ingyenessé válik a vakcina . Elhangzott az is, hogy az egészségügyi
dolgozók számára kötelező lesz a kanyaró elleni immunstátus felmérése és a szűrővizsgálat nyomán
szintén ingyen biztosítják a vakcinát azon egészségügyi dolgozók számára, akik nem védettek a
betegséggel szemben . Emellett pár hónappal korábban 147ár János Miniszterelnökséget vezető
miniszter még úgy nyilatkozott, hogy agyi ártyagyulíadást okozó meningococcus B elleni vakcina is
ingyenes lehet, s tárgyaltak a rutavírus elleni oltás támogatottá tételéről is .

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

1) Valóban bekerült-e a bárányhimlő elleni vakcina a kötelező oltások közé, és ha igen, akkor
mikortól lesz kötelező és ingyenesen elérhető? Mekkora összeget terveztek Magyarország
2018-as évi központi költségvetésében (a továbbiakban : a költségvetésben) a kötelező
bárányhimlő elleni oltás finanszírozására? Ez az összeg hány gyermek oltására elegend ő?
(Mint ismeretes, egy gyermeknek két oltás kell, optimálisan 15, illetve 18 hónapos
életkorban.)

2) Mekkora összeg volt összesen a teljes Nemzeti Immunizációs program éves fedezetére a
2017-es költségvetésben és mennyi lesz 2018-ban?

3) Mekkora összeg szerepel a 2018-as költségvetésben az egészségügyi dolgozók számár a
szükséges kanyaró elleni védőoltásra? Ez az összeg körülbelül hány iá oltására elegend ő?
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4) Tervezik-e, hogy ingyenessé, vagy legalább támogatottá tegyék a meningoeoecus B és a
rotavírus elleni vakcinákat? Mekkora összeg szerepel a 2018-as költségvetésben erre a célra é s
ez hány személy oltására elegendő az egyes betegségek vonatkozásában ?

S) 2017 nyarán több magyarországi járásban hiány volt a 8 hónapos kisgyermekek részére
kötelezően adandó úgynevezett ötkomponensű oltóanyagból. Kérem, hogy tájékoztasson
Miniszter Úr, hogy milyen lépéseket tettek az oltóanyag ellátás biztonságának javítására? A
korábban kialakult szakmai gyakorlat szerint minden kötelez ő oltóanyagból legalább 15 havi
készletet tároltak, igy ellátási problémák korábban nem merültek fel. Jelenleg valamennyi
kötelező oltóanyagból rendelkezésre áll ez a mennyiség? Amennyiben nem, úgy mel y
vakcinákból marad el ettől a készlet és mikorra tervezik a készletek feltöltését?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018 .február 6 .

dr. Szabó Scs
fuggétlen országgyűlési képviselő
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